

2009年大学英语六级听力成功指南(20)CET6考试 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/580/2021_2022_2009_E5_B9_B4_E5_A4_A7_c84_580272.htm

通过对话、短文及复合式听写练习来全面提高听力水平。我要收藏 [1] 短文部分 短文部分

66. A) The party doesn't interest him. B) He may already have plans. C) He'd like to bring a guest to the party. D) He'd rather come another time. 67. A) Put a little more pepper in the stew. B) Taste the stew to see if it needs paper. C) Check the recipe to see if they followed it correctly. D) Serve the stew as it is. 68. A) Keep looking for his wallet. B) Report the theft of the wallet right away. C) Put his wallet in his jacket pocket. D) Be more careful with his wallet. 69. A) She wants to know where Tom heard the stories. B) She's surprised Tom was so serious last night. C) Tom doesn't usually tell funny stories. D) The stories probably weren't true. 70. A) He wants to go early to avoid a traffic jam. B) He wants to leave the theater before the movie is over. C) He doesn't know the way to the theater. D) He doesn't usually get up at 7:00.

题解：66.B 男子的回答先是肯定了对方的提议，然后but一转，表示委婉的拒绝。check the calendar：核对日历，暗示核对是否有其它安排。67.D ruin：毁坏，破坏。68.A 考点是对动作的判断。应注意hold on（等一等）后面的疑问句。69.C 女子的话（He is normally so serious.）暗示Tom不常讲有趣的故事。70.A 这里整个对话都在讲时间问题，关键词是traffic（交通）。100Test

下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问
www.100test.com